
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 25. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 16
Mener ministeren, at det er rimeligt, at modtagere at LAG-midler skal vente
seks måneder eller mere på at få udbetalt et allerede bevilget støttebeløb, så-
ledes som det er tilfældet i forbindelse med Borgerforeningen Orøs forsam-
lingshus, hvor man har oparbejdet en betydelig rentegæld som følge af de
meget sene udbetalinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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